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KOMISJA EDUKACJI,  
ZDROWIA, SPORTU,  
KULTURY I POLITYKI SPOŁECZNEJ 
 
AO.BR.0012.4.49.2023 
 
 

PROTOKÓŁ NR 49/2023 
Z POSIEDZENIA  

KOMISJI EDUKACJI, ZDROWIA,  
SPORTU, KULTURY I POLITYKI SPOŁECZNEJ 

RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO  
z dnia 26 czerwca 2023 r. 

 
 
Ad. 1. Otwarcie komisji i stwierdzenie quorum. 
 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej - 
Jacek Pieprzyk otworzył posiedzenie Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki 
Społecznej, które odbyło się w dniu 26 czerwca 2023 r. i powitał członków Komisji, Sekretarza 
Powiatu – Ewę Bąbelek, Skarbnika Powiatu - Barbarę Golon oraz pracownika Biura Obsługi 
Rady i Zarządu Powiatu.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek 
obrad wraz z materiałami na tablety i poprosił radnych o potwierdzenie swojej obecności na 
komisji drogą elektroniczną.  

Przewodniczący poinformował, że na sali obecnych jest 7 członków komisji i stwierdził 
quorum oraz prawomocność obrad.  

 
Wicestarosta dołączył o godzinie 12.20 do obrad Komisji. 
Nieobecny radny Konrad Drąg. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ad. 2. Opiniowanie raportu o stanie Powiatu za rok 2022. 

 Przewodniczący poinformował, że raport o stanie Powiatu za rok 2022 był 
udostępniony radnym na tabletach w Informatorze. Na XLIX sesji Rady Powiatu 
Nowotomyskiego Wicestarosta przedstawi prezentację multimedialną. Przewodniczący 
zapytał, czy do raportu o stanie Powiatu za rok 2022 są pytania lub uwagi? 
 Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 3. Ocena wykonania budżetu Powiatu za 2022 rok. 

 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu za 2022 
rok są pytania lub uwagi? 
 Nikt się nie zgłosił. 
  
Ad. 4. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu. 

https://nowytomyslpowiat.esesja.pl/posiedzenie/c895ce49-af62-4#collapse1
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a) Sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Zarządu Powiatu 
Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym. 

 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Komisja przyjęła sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Zarządu 
Powiatu Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym. 
 
b) Przedstawienie Raportu o stanie Powiatu Nowotomyskiego za 2022 rok. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 
c) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Nowotomyskiego wotum 
zaufania. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Nowotomyskiego wotum zaufania. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Dariusz Chłopek, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
d) Przedstawienie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Powiatu Nowotomyskiego 
za rok 2022 wraz z informacją o stanie mienia Powiatu Nowotomyskiego za rok 2022. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do ww. sprawozdania i informacji są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 
e) Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie 
absolutorium dla Zarządu Powiatu Nowotomyskiego z wykonania budżetu Powiatu za 2022 
rok. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do ww. wniosku są pytania? 
 Pytań nie było. 
 
f) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Nowotomyskiego za rok 2022 wraz z 
informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego i objaśnieniami. 
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 Przewodniczący zapytał, czy do ww. opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej są 
pytania? 
 Pytań nie było. 
 
g) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu 
Nowotomyskiego z wykonania budżetu Powiatu za 2022 rok. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do ww. opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej są 
pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 
h) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 
rok. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 rok. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Dariusz Chłopek, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
i) Projekt uchwały w sprawie absolutorium z wykonania budżetu za 2022 rok. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie absolutorium z wykonania budżetu za 2022 rok. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Dariusz Chłopek, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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j) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Dariusz Chłopek, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
k) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Nowotomyskiego na lata 2023 – 2034. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2023 – 2034. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Dariusz Chłopek, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
l) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Powiat Nowotomyski kredytu 
długoterminowego (sfinansowanie deficytu). 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Powiat Nowotomyski kredytu 
długoterminowego (sfinansowanie deficytu). 
Wyniki głosowania 
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ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Dariusz Chłopek, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
m) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Powiat Nowotomyski kredytu 
długoterminowego (spłata zobowiązań). 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Powiat Nowotomyski kredytu 
długoterminowego (spłata zobowiązań). 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Dariusz Chłopek, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
n) Projekt uchwały w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Dariusz Chłopek, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
o) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionej 
młodzieży. 
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 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionej 
młodzieży. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Dariusz Chłopek, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
p) Projekt uchwały w sprawie określenia warunków, form i zakresu udzielania pomocy w 
ramach "Programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół ponadpodstawowych 
pobierających naukę na terenie Powiatu Nowotomyskiego" oraz trybu postępowania w tych 
sprawach. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie określenia warunków, form i zakresu udzielania pomocy w ramach 
"Programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół ponadpodstawowych 
pobierających naukę na terenie Powiatu Nowotomyskiego" oraz trybu postępowania w tych 
sprawach. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Dariusz Chłopek, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
r) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej (dotacji celowej) Gminie Kuślin 
(dot. zadania „Podział działki nr 273 w Michorzewku w celu oddzielenia części zajętej pod 
drogę gminną od części zajętej pod drogę powiatową”). 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej (dotacji celowej) Gminie Kuślin (dot. 
zadania „Podział działki nr 273 w Michorzewku w celu oddzielenia części zajętej pod drogę 
gminną od części zajętej pod drogę powiatową”). 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Dariusz Chłopek, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
s) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej (dotacji celowej) Gminie Kuślin 
(dot. zadania „Podział działki nr 355/6 w Kuślinie w celu oddzielenia części zajętej pod 
infrastrukturę gminną od części zajętej pod drogę powiatową”). 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej (dotacji celowej) Gminie Kuślin (dot. 
zadania „Podział działki nr 355/6 w Kuślinie w celu oddzielenia części zajętej pod infrastrukturę 
gminną od części zajętej pod drogę powiatową”). 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Dariusz Chłopek, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
t) Zbiorcze sprawozdanie z udzielonych ulg w spłacie należności Powiatu Nowotomyskiego i 
jego jednostek organizacyjnych. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Komisja przyjęła zbiorcze sprawozdanie z udzielonych ulg w spłacie należności 
Powiatu Nowotomyskiego i jego jednostek organizacyjnych. 
  
Ad. 5. Wnioski i opinie Komisji. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy są jakieś wnioski lub opinie? 
 Nikt się nie zgłosił. 
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Ad. 6. Sprawy różne. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zabrać głos? 
 Radny Ireneusz Kozecki zwrócił uwagę na aspekt mijania się z prawdą w pismach 
kierowanych przez Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu do Rady Powiatu. 
Wyrażenie opinii Dyrektora, iż Zespół Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu to „jego szkoła” 
spowodowało wywołanie tego tematu przez radnego. Radny przypomniał, że sprawa 
rozpoczęła się w grudniu 2022 r., gdy radny zapytał, dlaczego delegacja z Zespołu Szkół nr 1 w 
Nowym Tomyślu nie złożyła wiązanki pod pomnikiem. Radny stwierdził, że Dyrektor powinien 
był przeprosić za zaistniałą sytuację, co byłoby wystarczające. Dyrektor w piśmie informował, 
że nieobecność delegacji szkoły była spowodowana dużą absencją chorobową wśród uczniów 
i nauczycieli. Radny oznajmił, że obchody 104. rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego 
odbyły się w dniu wolnym od zajęć szkolnych. Dyrektor w piśmie poinformował, że w tradycji 
szkoły jest składanie kwiatów przez uczniów, a nie przez pracowników. Jednakże, podczas 
obchodów dnia 3 maja wiązankę składał pracownik, a nie uczeń szkoły. Radny odniósł się 
również do sytuacji, w której wyraził spostrzeżenie na temat spadku Zespołu Szkół nr 1 w 
Nowym Tomyślu w rankingu Perspektywy, na co Dyrektor odpowiedział, że należy zasięgnąć 
informacji w tej sprawie u organizatorów rankingu. Pan Łukasz Frański poza pełnieniem funkcji 
Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu jest radnym Gminy Nowy Tomyśl, zatem jest 
osobą publiczną. Radny stwierdził, że Dyrektor od strony etycznej postępuje niewłaściwie. 
Radny zaproponował, aby zaprosić Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu na kolejne 
posiedzenie Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej.  

 Wicestarosta o godzinie 12.20 dołączył do posiedzenia Komisji. 
 
 Przewodniczący poinformował, że zgodnie z planem pracy Komisji, na posiedzeniu w 
październiku będą omawiane zagadnienia oświatowe. W związku z tym, zostaną wysłane 
zaproszenia do wszystkich dyrektorów jednostek oświatowych, dla których Powiat 
Nowotomyski jest organem prowadzącym. 

 

 Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Przewodniczący 
Komisji Edukacji, Zdrowia, 

Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 

/-/ Jacek Pieprzyk 

 

  

Przygotował(a): Patrycja Dembniak

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


